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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht OV-chipkaart blijft bron van ergernis 
(ingezonden 30 augustus 2016). 

Vraag 1 
Bent u bekend met het bericht in de Metro van 26 augustus over «OV- 
chipkaart blijft bron van ergernis»?! 

Vraag 2 
Bent u bereid een overzicht te geven van de verschillende problemen waar 
reizigers tegen aanlopen en dat bij het OV-loket melden? Kunt u aangeven of 
die problemen snel worden opgelost? 

Vraag 3 
Bent u het er mee eens dat het frustrerend is voor reizigers zonder een 
kilometer te hebben gereisd toch geld te moeten betalen voor de 
OV-chipkaart als deze aan vervanging toe is en bij het kwijtraken van de pas? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4 
Bent u bereid met NS te bekijken of de kosten van de OV-chipkaart omlaag 
kunnen bij aanschaf van een nieuwe kaart? 

Vraag 5 
Bent u bereid om er samen met NS voor te zorgen dat de OV-chipkaart zal 
worden verbeterd gezien deze nog steeds verre van perfect is, mensen 
moeten er tenslotte veel geld voor betalen? 

Vraag 6 
Kunt u toelichten wat de voorgang is van het één keer in- en uitchecken 
wanneer reizigers een treinreis hebben met verschillende vervoerders? 

Vraag 7 
Kunt u toelichten wat de leerpunten zijn van de Engelse aanbesteding die NS 
heeft binnengehaald? 

1 http://m.metronieuws.nl/nieuws/binnenland/2016/08/ov-chipkaart-blijft-bron-van-ergernis 
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